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Warszawa, 15 kwietnia 2021 r., godz. 13.00 

Centrum Europejskie Uniwersytetu Warszawskiego, 

al. Niepodległości 22, 02-653 Warszawa, spotkanie poprzez platformę Google-Meet. 

 

W dniu 15 kwietnia br. odbyło się posiedzenie Rady CE UW, na którym były obecne następujące 

osoby : doc. dr Artur Adamczyk, dr hab. Olga Barburska, dr Agnieszka Chmielewska, prof. dr hab. 

Władysław Czapliński,  dr hab. Agata Dziewulska, prof. dr hab. Bogdan Góralczyk,  dr hab. Marta 

Grabowska, prof. ucz; prof. dr hab. Krzysztof Jasiecki, doc. dr Anna Ogonowska, dr Małgorzata 

Pacek, dr hab. Kamil Zajączkowski, prof. dr hab. Wojciech Sadurski, mgr Beata Mielcarz oraz 

przedstawiciele studentów: Julia Kamińska, Mikołaj Czajka, Marcin Antosiak, a także Jacek 

Jazgarski. 

 

Zebranych przywitał i spotkanie poprowadził Dyrektor CE UW– dr hab. Kamil Zajączkowski. 

Spotkanie Rady CE składało się z dwóch części programu. Pierwsza część programu skierowana była 

dla członków Rady CE, druga część programu dla członków Rady CE z udziałem wszystkich 

pracowników. 

 

Część I  posiedzenia Rady CE UW 

 

Punkt 1. Opinia Rady nt. wniosku w sprawie przedłużenia zatrudnienia stosunku pracy z 

nauczycielem akademickim, dr hab. Martą Grabowską, prof. ucz., na okres 2 lat (od 1 lipca 

2021 r. do 30 czerwca 2023 r.) 

 

Dyrektor CE UW dr hab. K. Zajączkowski przedstawił wniosek ws. przedłużenia zatrudnienia dr hab. 

M. Grabowskiej, prof. ucz., Wniosek ten został poddany głosowaniu w systemie ankieter. W 

głosowaniu udział wzięło 17 osób (przy 19 osobach uprawnionych do głosowania), a jego wyniki 

przedstawiały się następująco: 

 

  * Głosuję za: 14  

  * Głosuję przeciw: 1   

  * Wstrzymuję się od głosu: 2  

 

Dyrektor pogratulował dr hab. M. Grabowskiej, prof. ucz., uzyskania pozytywnej opinii Rady 

dotyczącej ww. wniosku. Poinformował jednocześnie zebranych, że wniosek wraz z pozytywną opinią 

Rady CE zostaną przekazane JM Rektorowi UW do dalszego procedowania.  

 

Punkt 2. Opinia Rady w sprawie składu Komisji CE ds. zatrudnienia na stanowisko nauczycieli 

akademickich mającej charakter doraźny, do rozpatrzenia sprawy dr hab. Agaty Dziewulskiej 

w ramach wewnętrznej procedury awansowej na stanowisko profesora uczelni (na podstawie 

Zarządzenia nr 104 Rektora Uniwersytetu Warszawskiego z dnia 27 września 2019 r. w sprawie 

określania procedury zatrudnienia na stanowisku nauczyciela akademickiego). 



 

Dyrektor CE UW poddał pod głosowanie w systemie ankieter ww. wniosek. Z przyczyn technicznych 

głosowanie się nie odbyło. Jednak w dniach 20-22.04.2021 r. członkowie Rady CE mieli możliwość 

ponownego zagłosowania w systemie ankieter. W głosowaniu udział wzięło 13 osób, a jego wyniki 

przedstawiły się następująco: 

dr hab. Olga Barburska  

 jestem za: 11  

 jestem przeciw: 1   

 wstrzymuję się od głosu: 0  

 Nie zaznaczono żadnej odpowiedzi: 1  

prof. dr hab. Władysław Czapliński  

 jestem za: 12  

 jestem przeciw: 0   

 wstrzymuję się od głosu: 0  

 Nie zaznaczono żadnej odpowiedzi: 1  

prof. dr hab. Dariusz Popławski  

 jestem za: 12  

 jestem przeciw: 0   

 wstrzymuję się od głosu: 0  

 Nie zaznaczono żadnej odpowiedzi: 1  

prof. dr hab. Wojciech Sadurski  

 jestem za: 13  

 jestem przeciw: 0  

 wstrzymuję się od głosu: 0  

O wynikach głosowania członkowie Rady CE zostali powiadomieni niezwłocznie po zakończeniu 

głosowania drogą mailową. 

 

Punkt 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Dyrektor ds. Kształcenia, dr A. Ogonowska wystąpiła z wnioskiem o przełożenie przyjęcia protokołu 

z poprzedniego posiedzenia na kolejne. W związku z powyższym przyjęcie protokołu zostało 

przełożone na kolejne posiedzenie Rady CE UW. 

 

Część II  posiedzenia Rady CE UW – z udziałem wszystkich pracowników 

 

 

Punkt 1. Wyniki symulacji oceny parametrycznej pracowników CE przygotowane przez 

audytora zewnętrznego i poszczególne Rady Dyscyplin – wnioski i rekomendacje. Dr hab. K. 

Zajączkowski poinformował, że w CE UW jest 17 pracowników, którzy podlegają parametryzacji. Z 



symulacji, którą przeprowadzono wynika, że Centrum Europejskie ma ok. 2800 pkt., co daje ok. 150 

pkt. średnio na jednego pracownika. Dyrektor CE poinformował, że w jednostce jest 7 osób, które 

szczególnie przyczyniły się do uzyskania tego wyniku, są to w kolejności uzyskanych punktów: prof. 

W. Sadurski, dr hab. O. Barburska, prof. K. Jasiecki, prof. B. Góralczyk, dr hab. Kamil Zajączkowski, 

prof. W. Czapliński oraz dr M. Mrowicki. Dyrektor przypomniał zebranym, że w tej ocenie liczą się 4 

najwyżej punktowane publikacje, z czego maksymalnie 2 to publikacje książkowe (w tym rozdziały). 

Zaznaczył również, że w nadchodzącej parametryzacji będą uwzględnione osoby, które nie pracują już 

w CE, jednak pracowały w latach 2017-2021. Dr hab. K. Zajączkowski zwrócił się do pracowników z 

prośbą o wypełnienie wszystkich slotów.  

 

Punkt 2. Wyniki parametryzacji CE a finansowanie CE w latach 2022-2026 

Dr A .Ogonowska przypomniała o wynikach ostatniej parametryzacji w CE.  

Prawdopodobnie będzie przeprowadzone porównywanie wyników parametryzacji z roku 2017 z tą z 

2021 r. Będzie również przeprowadzone podsumowanie dla instytucji, ale w późniejszym czasie, 

bowiem najpierw będą znane wyniki dla dyscyplin. W przypadku CE ocena instytucji będzie 

wypadkową informacji z wielu dyscyplin.  

Dr hab. K. Zajączkowski z kolei podkreślił, iż od tego jak dobrą punktację CE uzyska jako całość w 

parametryzacji zależeć będzie stopień finansowania naszej jednostki w najbliższych latach. 

Wspomniał jednocześnie, że algorytm uniwersytecki, jak i MEiN promować w coraz większym 

stopniu będzie aktywność naukową i badawczą. Tym samym poprosił pracowników naukowo-

dydaktycznych CE o pisanie artykułów naukowych za co najmniej 40-70 pkt. Dr hab. Zajączkowski w 

tym kontekście przypomniał o wydanym przez niego Komunikacie Dyrektora Centrum 

Europejskiego nr 5 z dnia 1 grudnia 2020 r. w sprawie współfinansowania kosztów tłumaczeń 

tekstów na język angielski. 

 

Punkt 3. Zintegrowanie systemów POLON, ORCID, PBN I SEDN 

 

Dr hab. K. Zajączkowski zauważył, że cały proces parametryzacji i z tym związana konieczność 

wypełniania licznych danych do systemów bibliometrycznych nie jest procesem łatwym i prostym. By 

ułatwić pracownikom naukowym CE to zadania dyrektor CE podjął decyzję o wyznaczeniu osoby 

odpowiedzialnej za obsługę systemów POLON, ORCID, PBN, SEDN. Tą  osobą  jest  pani A. 

Pieczerak, która w skrócie omówiła i wytłumaczyła zebranym  działanie i obsługę techniczną ww. 

systemów. Jej zadaniem jest koordynacja, jak i pomoc pracownikom w wypełnianiu odpowiednich 

danych do ww. systemów. Dr hab. Zajączkowski zauważył przy tymże w innych jednostkach, i na 

wydziałach każdy z pracowników jest zobowiązany do samodzielnego wypełniania tych danych. Dr 

hab. K. Zajączkowski oraz nauczyciele akademiccy podziękowali pani Pieczerak za pomoc przy  

prawidłowym  wprowadzaniu danych do ww. systemów. 

 

Punkt 4. Ocena okresowa pracowników przez Rady Dyscyplin Naukowych i Radę Dydaktyczną 

Dr hab. K. Zajączkowski pokrótce przedstawił, jak będzie wyglądała ocena okresowa pracowników 

przez Rady Dyscyplin Naukowych i Radę Dydaktyczną. Zwrócił uwagę na to, że pracownicy 

wchodzący do liczby ,,N”, jak i pracownicy, którzy się do niej nie zaliczają, będą oceniani w trzech 

kategoriach: badania, dydaktyka oraz działalność organizacyjna. Dla Centrum Europejskiego, Rektor 

UW powoła komisję specjalną, składającą się z pracowników spoza jednostki, jak i z pracowników 

CE. Dyrektor ds. kształcenia dr A. Ogonowska zaznaczyła, że pracownicy CE UW powołani do  

komisji specjalnej nie będą mogli oceniać innych pracowników CE UW. Poinformowała również, że 

uczelniana komisja oceniająca będzie oceniała pracowników CE w pięciu kategoriach: działalność 



organizacyjna, osiągnięcia naukowe, dydaktyka, podnoszenie kompetencji zawodowych, a także 

przestrzeganie przepisów o prawie autorskim. Przewodniczącym komisji jest Tomasz Werycki, 

wiceprzewodniczącą dr hab. O. Barburska. Członkami komisji z CE są również prof. K. Jasiecki oraz 

dr M. Pacek. 

Punkt 5. Wirtualny Dzień Otwarty na UW, rekrutacja na studia i działania promocyjne CE ( w 

tym związane z 30-leciem CE) 

W CE UW zostały podjęte działania mające na celu  promocję  jednostki. Głównym punktem 

działalności promocyjnej jest kontynuacja „WOS-u w pigułce”, który w tym roku ze względu na 

pandemię odbywa się w formie on-line. Przewidzianych zostało utworzenie 20 minikursów. Trwają 

również prace nad modernizacją strony internetowej, za którą od strony technicznej odpowiadają są 

pani A. Pieczerak oraz pan M. Jurkowski. Dr M. Pacek zwróciła do pracowników z prośbą o ich 

aktualizację. Aktualizacja biogramów pozwoli studentom lepiej poznać kadrę nauczycieli 

akademickich pracujących w CE UW.  

Z-ca dyrektora, dr A. Chmielewska poruszyła temat 30-lecia CE. Poinformowała, że trwa zbieranie 

zdjęć, wystosowała przy tym prośbę do pracowników o udostępnianie zdjęć pani A. Sacharuk. Dr hab. 

K.Zajączkowski poinformował, że zostanie utworzona specjalna zakładka na stronach internetowych 

CE oraz na FB związana z 30-leciem CE. Jubileusz zostanie także odpowiednio wypromowany wśród 

pozostałych jednostek UW, jak i wśród władz rektorskich. Wszystko to ma przyczynić się do 

wzmocnienia pozycji naszej jednostki na UW.  

 

Punkt 6. Informacja o pracach Rady Dydaktycznej na kierunkach Europeistyka i Europeistyka- 

Studia Europejskie 

Dyrektor ds. kształcenia dr A. Ogonowska omówiła wyniki pracy Rady Dydaktycznej. 

Poinformowała, że trwają prace nad przygotowaniem pytań na egzamin dyplomowy. Dr M. Pacek 

zaznaczyła, że pytania na egzamin dyplomowy dla studiów licencjackich przygotowują nauczyciele 

akademiccy z Centrum Europejskiego UW, natomiast pytania na egzamin dyplomowy dla studiów 

magisterskich zarówno nauczyciele CE UW, jak i WNPiSM. Dr A. Ogonowska wspomniała, że w 

chwili obecnej udało się zamknąć katalog pytań (ok. 50-60 pytań).  

W Centrum Europejskim rozpoczęły się też hospitacje zajęć na studiach licencjackich. Dziekan 

WNPiSM zwrócił się  do dyrektor A. Ogonowskiej z prośbą o wyznaczenie osób do hospitacji na 

studiach II stopnia. W każdym semestrze mają się odbyć ok. 3-4 hospitacje na każdym stopniu 

studiów. 

 

Punkt 7. Program Wydawniczy CE UW- ,,Studia Europejskie - Studies in European Affairs” 

Sztandarowym produktem Programu Wydawniczego CE UW jest kwartalnik naukowy „Studia 

Europejskie - Studies in European Affairs”. Dzięki zaangażowaniu zespołu redakcyjnego walory 

naukowe kwartalnika zostały docenione przez Ministerstwo Edukacji i Nauki, które przyznało 

wydawnictwu 40 pkt. w ramach tzw. listy ministerialnej (wykaz czasopism naukowych 

i recenzowanych materiałów z konferencji międzynarodowych). Kwartalnik stał się rozpoznawalnym 

czasopismem na arenie międzynarodowej, o czym świadczy wysoki udział autorów zagranicznych 

oraz wzrost cytowalności (w bazie SCOPUS blisko 100 cytowań) w zagranicznych publikacjach. 



Czasopismo jest indeksowane w prestiżowych międzynarodowych bazach indeksacyjnych, m.in. w: 

EBSCO, ERIH PLUS, DOAJ, Crossref, Google Scholar, CEJSH,  CEEOL, MIAR, Index Copernicus 

Journal Master List (ICV 2019 – 80,33), BazEkon. Zespół redakcyjny czasopisma sukcesywnie dąży 

do podnoszenia walorów naukowych i umiędzynarodowienia kwartalnika, co powinno doprowadzić 

do umieszczenia go w bazach SCOPUS i Web of Science. Dyrektor CE podziękował redaktorowi 

naczelnemu ,,Studiów Europejskich” doc. dr. A. Adamczykowi i zastępcy redaktora dr M. Pacek za 

zaangażowanie oraz wkład pracy, dzięki któremu czasopismo odnosi sukcesy. Podziękowania 

skierował również do pana P. Bartuszka, który jest odpowiedzialny za wprowadzanie artykułów do 

wszelkich baz, a także realizuje swój autorski projekt, którym jest prowadzenie strony ,,Studiów 

Europejskich” na facebooku. 

Punkt 8. Informacja o działaniach konsorcjum CE, WSNSiR UW, Digital Economy Lab UW i 

ISS UW 

Dyrektor poinformował, że Centrum Europejskie współpracuje obecnie  z kilkoma jednostkami UW. 

Poza Wydziałem Nauk Politycznych i Studiów Międzynarodowych, współpracuje bardzo intensywnie 

z Wydziałem Stosowanych Nauk Społecznych i Resocjalizacji (WSNSiR) i Centrum Kształcenia 

Nauczycieli Języków Obcych i Edukacji Europejskiej UW Współpraca ta opiera się na realizacji 

działań dydaktycznych i badawczych. Dyrektor przypomniał także o powołaniu konsorcjum 

badawczego składającego się z 4 jednostek UW: CE, WSNSiR, Instytutu Studiów Społecznych 

imienia Profesora Roberta Zajonca UW i Digital Economy Lab UW. Celem knsorcjum  są badania 

szeroko pojętego problemu deinstytucjonalizacji.  Kwestie merytoryczne ze strony CE koordynuje 

prof. Jasiecki. Za sprawy współpracy instytucjonalnej odpowiada dr hab. K. Zajączkowski. W ramach 

konsorcjum zorganizowano już pierwszą konferencję naukową, która spotkała się z dość dużym 

odzewem. Organizowane są także seminaria, CE ma przygotować takie seminarium 14 czerwca br. 

Konsorcjum przygotowuje także wniosek w ramach programu IDUB. . Osoby biorące udział w 

projekcie po stronie CE to dr M. Pacek, dr A. Chmielewska, dr hab. D. Chmielowska, dr hab. M. 

Rakusa-Suszczewski, prof. K. Jasiecki, dr hab. K. Zajączkowski 

 

Punkt 9. Informacja o współpracy: z Instytutem Studiów Europejskich UJ; z Instytutem Europy 

Środkowej w Lublinie i Fundacją K. Adenauera 

Dr hab. K. Zajączkowski i  dr A. Chmielewska prowadzili rozmowy z prof. Gierat-Bieroń z Instytutu 

Europeistyki UJ. W wyniku  tej rozmowy została zaplanowany udział CE UW w konferencji pt. 

,,Ewolucja, emancypacja, europeizacja kultury w procesach integracyjnych. Perspektywa 

interdyscyplinarna”, która prawdopodobnie odbędzie się w listopadzie br., w Krakowie. Partnerami 

Instytutu Europeistyki UJ będą Uniwersytet Zielonogórski, WNPiSM oraz CE UW. 

 

Punkt 10. Informacja nt. prac remontowych w CE 

Dr hab. K. Zajączkowski poinformował o bieżących postępach w pracach remontowych. 

Poinformował, że w planach jest remont wszystkich pomieszczeń oraz korytarza. Pani S. Stępniak 

poinformowała pracowników nt. wyboru i zakupu zasłon do pomieszczeń CE UW. Zgodnie z 

wymogami Uniwersytetu Warszawskiego zakupione zasłony posiadają atest przeciwpożarowy. Poza 

tym, są to zasłony zaciemniające, zapewniające  pracownikom komfort pracy w słoneczne dni. 

 



Punkt 11. Wolne wnioski 

Brak 

 

Protokołowała:                                                                                    

mgr  Sylwia Stępniak                                                          

                                                                                                          

 

 

 

 

 


